

Skolebestyrelsesmøde 26. november 2025

Tidspunkt: kl. 17.00-19.30 i Personalerummet

Mødeleder: Julie Pape Olsson **Referent:** Sine Erlandsen

Deltagere: Julie Pape Olsson, Lars Neckelmann, Maria Louise Ravnholt, Peter Nielsen, Lærke Maria Jensen, Trine Jespersen (suppleant), Magda Altinok (suppleant), Sine Erlandsen (referent) og Pernille Wessel

Fra elevrådet: Alma Kirkegaard Lambertsen 6b

Med online: Lotte Borg og Lise Rejnhold Sørensen

Afbud: Milana Atay 9c, Jannie Rasmussen Holdt, Stinna Midtgaard Kjær

Dagsorden

Afklaring, retning og evt. spørgsmål til refleksion forud for møderne

Tid/ansvarlig	Dagsordenspunkt	Fremstilling	Referat – drøftelse, handlinger og beslutninger
17.00-17.05 Julie	1. Godkendelse af referat fra sidste møde <i>Fra Forretningsordenen:</i> Der udarbejdes beslutningsreferat fra hvert bestyrelsesmøde. Sagsfremstillingen skal fremgå af referatet.	Opsamling	Referatet er godkendt.
17.05-17.20 Lærke & Sine Milana & Alma	2. Elevrådet 1. Kort opfølgning fra elevrådet om det, de er optaget af (brain breaks?) 2. Opfølgning omk. Halloween 3. Ordensregler i praksis	Oplæg med mulighed for spørgsmål af afklarende karakter undervejs	- Elevrådet har et ønske om at indføre Halloween som en tradition. - Ordensreglerne er kommet ud i klasserne til drøftelse. - Ungedidaktikken er blevet evalueret, og her fremhæves særligt, at eleverne er glade for få-lærerprincippet. De ønsker sig mere variation og bevægelse i timerne, og de synes, at lærerne taler for meget.

17.20-17.30 Julie & Lise	3. Nyt fra Julie & Lise 1. Opfølgning omkring trafik, herunder parkeringsvagter, besøg af Connie fra Kommunen, besøg på Solsikkevej 2. Status på handling ift. budgetmodellen 3. Reaktioner på artikel i Fyens Stiftstidende omk. budgetmodel mm. 4. Hvornår udsendes første mini-referat-video? - herunder om <i>skole-hjem-princippet</i> <i>Punktet er kort, og ikke et drøftelsespunkt, men er blot en orientering fra Julie & Lise.</i>	Kort opsummering fra perioden siden sidste møde	1. Lise har kontaktet parkeringsselskabet, og de vil gerne øge deres kontrol omkring parkering v. skolen. Der har også været fulgt op på trafiksituationen på fx Solsikkevej, der dog ikke vurderes som farlig. Der er også blevet set på standsningsforbuddet på Glentevej, og Lise arbejder videre med denne problematik, for at få stykket fra <i>Kys og Kør</i> til den lille skolegård med også. 2. Svaret fra forvaltningen lever ikke op til forventningen, da der stadig ikke er svaret på specifikke spørgsmål. Skolebestyrelsen holder fortsat fokus på budgetmodellen. 3. Orientering givet. Samarbejde med Ejerslykkeskolen nu opnået via artiklen. Opbakning i nogle partier til kritik af modellen. 4. Punktet udskydes til mødet i januar, dog mødes Lise og Julie forlods og ser på hvilke punktet i referatet, der skal fremhæves i videoen.
---	---	--	--

17.30-17.50 Sine & Pernille	4. Nyt fra skolen 1. Indskrivning af forårs SFO-børn, Åbent hus i uge 6 2. Nyt om stien ved <i>Hullet i hegnet</i> 3. Orientering omk. driftsbudget/sekretær 4. Orientering omk. brandsyn og afledte konsekvenser i forhold til samlinger 5. Kort om de kommende valgfagsprøver 6. Skolens fødselsdag - Emneuge	Kort orientering med mulighed for afklarende spørgsmål	1. Indskrivningen er afsluttet. Der bliver igen tre 0. klasser kommende skoleår. Der afholdes Åbent Hus for nye forældre i uge 6. 2. Orientering givet. Det trækker ud, men stien kommer! 3. Sekretærstillingen er opslået, og Lotte deltager i ansættelsessamtalerne. Det forventes dog ikke, at gennemgangen af det nye driftsbudget kommer på til januarmødet, da det ikke kan nås. 4. Der mangler flugtveje i festsalen, hvorfor der lige nu arbejdes i hvilke muligheder, der er for at samle hele skolen. Det drøftes, at skolebestyrelsen ønsker at arbejde videre med punktet. 5. Der er prøver i de praksisfaglige valgfag i december som planlagt. 6. Der afvikles emneuge samt Skolens fødselsdag i uge 49.
17.50-18.00 Maria Louise, Magda & Stinna	5. Opfølgning ved arbejdsgruppen som har set på Antimobbestrategien - se bilag 1 • Bestyrelsen orienteres, og så arbejder MED/personale samt elevråd videre indtil næste møde	Kort orientering med mulighed for spørgsmål	PN og PW laver et oplæg til en ny anti-mobbestrategi.
18.00-18.20 Julie	6. Samarbejdet med kontaktholdene 1. Hvordan får vi et samarbejde mellem kontaktholdene og bestyrelse?	Fælles drøftelse	Det drøftes hvilke forventninger, der er til funktionen som kontaktholdene. Der er enighed om, at der skal følges op på kontakten til kontaktholdene efter, at

	2. Hvad kan bestyrelsen gøre for at understøtte kontaktførelsernes arbejde? 3. Klassekassen - hvordan håndterer forældrene den? 4. Skal vi lave et møde mellem kontaktførelse og bestyrelse - herunder onboarding af nye forældre? 5. Mærkes et øget forældreengagement jf. forældreappellen og det nye princip for samarbejdet ml. skole og hjem? <i>Inden mødet bedes bestyrelsesmedlemmerne overveje ovenstående med henblik på en fælles drøftelse og evt. handlinger.</i>		skolebestyrelsen har været med på forældre-årgangsmøderne. SE er tovholder på at få et overblik over kontaktførelse i klasserne. Forslag: - Tak og tapas - Oplæg fra relevant oplægsholder - Opgradering/kvalificering af idékatalog - Survey Det beslutes, at der sendes en mail ud til kontaktførelserne (Lotte skriver et udkast). Det sættes på til mødet i januar.
18.20-18.30	7. Ordensregler • Bestyrelsens video om Ordensregler: Hvem gør hvad? <i>Kan nogle blive efter mødet og lave et oplæg til Lars?</i>		Trine og Lars arbejder videre efter mødet. Muligheden for at inddrage elevrådet drøftes.
18.30-18.40	8. Evt.		OBS: Ny dato! Næste møde er tirsdag d. 13. januar 2026
18.40-19.30	Julefrokost		

Formandskabet og skolens ledelse gennemgår referatet umiddelbart efter mødet, inden det sendes ud

Forventede punkter til næste møde (i overskrifter):

- Driftsbudget
- Anti-mobbestrategi
- Nye karakterregler
- Evt. drøftelse omk. anvendelse af "fysisk indgriben" (flytning af elever, uden for døren osv.)